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ZÁPISNICA 

zo  

6. zasadnutia  

KOMISIE PRI MONITOROVACOM VÝBORE PRE PROGRAM SLOVENSKO 2021 – 2027  

PRE CIEĽ 4 POLITIKY SÚDRŽNOSTI 

Sociálnejšia a inkluzívnejšia Európa vykonávajúca Európsky pilier sociálnych práv 

 

Dátum a čas konania 14. decembra 2023/ 9:30 h 

Miesto konania Online platforma MS TEAMS, Bratislava  

Predsedajúci Viliam Michalovič/ Michal Klučiarovský 

Príloha č. 1  Program zasadnutia 

Príloha č. 2 Zoznam účastníkov zasadnutia 

Príloha č. 3 Uznesenie č. 13,14,15/2023 

 

 

1.  Otvorenie, úvodné príhovory, kontrola uznášaniaschopnosti, schvaľovanie programu 
zasadnutia a voľba overovateľa 

 
Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) otvoril 6. zasadnutie Komisie pri MV pre Cieľ 4 politiky súdržnosti 

(ďalej len „komisia pre cieľ 4“ alebo „komisia“) a privítal všetkých členov a hostí. Ospravedlnil predsedu 

komisie Viliama Michaloviča, ktorý zo zdravotných dôvodov nemohol viesť zasadnutie, ale na online 

zasadnutí bol prítomný. Informoval členov komisie o technických náležitostiach spôsobu hlasovania1.   

Informácia o uznášaniaschopnosti komisie: 

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) overil uznášaniaschopnosť, skonštatoval že z 38 členov je 

prítomných 28 členov s hlasovacím právom, čím bola splnená podmienka uznášaniaschopnosti2. 

Zoznam účastníkov zasadnutia tvorí Prílohu č. 2 k zápisnici.   

Schválenie overovateľa zápisnice: 

Predsedajúci za overovateľku zápisnice navrhol pani Janu Žiškovú (zástupca OS). 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 28 prítomných členov: ZA: 27 členov, Proti: 0 členov, Zdržal sa: 1 člen.  

Výsledok hlasovania: Za overovateľku zápisnice bola schválená p. Jana Žišková. 

Schválenie programu zasadnutia: 

Predsedajúci predstavil program zasadnutia, dodal, že návrh programu zasadnutia komisie bol členom 

zaslaný elektronicky 1. decembra 2023 spolu s pozvánkou a dokumentmi, ktoré sú predmetom 

diskusie a schvaľovania na 6. zasadnutí komisie pre cieľ 4. 

Jana Minarovičová (MK SR) navrhla do bodu  Rôzne zaradiť informáciu o zámere NP Obnova kultúrnych 

pamiatok vo vlastníctve štátu. 

                                                           
1 Hlasovanie sa uskutočnilo formou označenia ikony MS Teams „rúčky“.  
2 Počet členov s hlasovacím právom sa počas zasadnutia menil celkovo bolo prítomných 31 členov.  
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Priebeh hlasovania: Za program zasadnutia hlasovalo 28 prítomných členov. ZA: 28 členov, Proti: 0 

členov, Zdržalo sa: 0 členov.  

Výsledok hlasovania: Komisia pre cieľ 4 schválila Program zasadnutia. Schválený program zasadnutia 

tvorí Prílohu č. 1 k zápisnici. 

 

2. Metodika a kritéria výberu dopytovo orientovaných projektov zdravotníckej  infraštruktúry 

v rámci RSO 4.5 Programu Slovensko uplatňovaných Ministerstvom zdravotníctva SR  

 

Katarína NAĎOVÁ (MZ SR) v zmysle prezentácie predstavila Metodiku a Kritériá pre výber dopytovo 

orientovaných projektov v rámci RSO 4.5.  

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) doplnil, že komisia neschvaľuje kritéria, ale odporúča ich na 

schválenie MV.  

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 27 členov. ZA: 27 členov, Proti: 0 členov, Zdržalo sa: 0 členov.  

Výsledok hlasovania:  Členovia komisie odporúčajú na schválenie MV P SK Metodiku a kritéria pre 

výber dopytovo orientovaných projektov zdravotníckej infraštruktúry v rámci RSO 4.5 Programu 

Slovensko uplatňovaných Ministerstvom zdravotníctva SR. 

 

 

3. Zámery národných projektov – diskusia a schvaľovanie 

 

3.1 zámer národného projektu „Ľudia a hrady – krok k sociálnej ekonomike“ 

Katarína LANÁKOVÁ (MPSVR SR) v zmysle prezentácie predstavila zámer NP, ktorý prispieva k plneniu 

príslušných špecifických cieľov v rámci priority 4P1 Adaptabilný a prístupný trh práce. Cieľom NP je 

podpora zamestnávania znevýhodnených skupín obyvateľstva, vrátane z prostredia MRK na obnove 

národných kultúrnych pamiatok.   

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) k odpočtu pripomienok, ktoré boli vznesené zo strany gestora HP 

uviedol, že „iné údaje3“ sa v požadovanej forme zapracujú vždy do zmluvy, ktorá bude uzatváraná 

s prijímateľom. Za MK SR sa budú „iné údaje“ zapracované  do výzvy alebo do zmluvy, aby bolo možné 

ich sledovanie v rámci monitorovacích správ. Zároveň informoval o dodatočných pripomienkach MK 

SR, ktoré boli doručené po pripomienkovom konaní a skonštatoval ich akceptovanie a zapracovanie do 

zámeru NP v plnom rozsahu. 

Diskusia 

Jana MINAROVIČOVÁ (MK SR) poďakovala za zapracovanie pripomienok a vysvetlila členom komisie  

dôvod zmeny v textácii. Ak objekt, ktorý sa obnovuje a je financovaný z MK SR a vstúpi do NP Ľudia 

a hrady, tak nebude môcť byť financovaný cez  dotačnú schému MK SR v tom isto období.  

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) doplnil, že občianske združenia, nazývané hradármi sa 

transformujú na subjekty sociálnej ekonomiky a budú sa môcť plne uchádzať o príspevok z dotačnej 

schémy.  

                                                           
3 Set ukazovateľov, ktorý slúži na sledovanie horizontálnych princípov na úrovni podporených projektov.  Sú to všetky údaje, ktoré je 

potrebné sledovať, respektíve zbierať, pričom nemajú charakter záväzných merateľných ukazovateľov. 
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Zuzana POLÁČKOVÁ (zástupca OS)  spýtala sa na spôsob a proces transformácie NP do prostredia 

sociálnej ekonomiky.  

Marcela HAJTMÁNKOVÁ (MPSVR SR) odpovedala, že prvou perspektívou NP je ponúknuť občianskym 

združeniam, ktoré sa venujú obnove pamiatok, ďalšie možnosti financovania prostredníctvom NP 

Inštitút sociálnej ekonomiky, ktorého úlohou je sprostredkovávať informácie v danom prostredí.  

Druhou perspektívou je zamestnávanie znevýhodnených a zraniteľných osôb MRK a ich aktívne 

vyhľadávanie prostredníctvom koordinátorov a odborných pracovníkov z ÚSVRK SR.  

Zuzana POLÁČKOVÁ (zástupca OS) dodala, že zdroje na podporu zamestnávania znevýhodnených osôb 

sú vyššie ako napr. zmysle zákona o sociálnej ekonomike. Upozornila, aby sa premýšľalo aj o iných, 

atraktívnejších možnostiach pomoci pre hradárov. 

Boris NOSEK (Klub 500) zaujímal sa, či  zo strany MK SR bude vyvinuté úsilie na zvýšenie alokácie 

v projekte Obnov si svoj dom a či bude naďalej možné čerpať prostriedky na súkromné subjekty.   

Jana MINAROVIČOVÁ (MK SR) odpovedala, že dotačná schéma Obnov si svoj dom podporuje všetky 

ostatné typy vlastníctva, okrem štátneho vlastníctva. Prebieha komunikácia s MF SR o navýšení 

finančných prostriedkov na kultúru. Aktuálne je na  dotačnú schému Obnov si svoj dom určených 14 

mil. EUR, ktoré sa ďalej rozdeľujú medzi 6 podprogramov.  

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR)  doplnil, že MK SR ako koordinátor obnovy národných kultúrnych 

pamiatok bude v tomto NP vyberať lokality a konkrétne pamiatky, ktoré budú podporené a bude 

spolupracovať s ÚPSVR. 

Marcela IVANČOVÁ (ZMOS) spýtala sa na termín vyhlásenia výzvy a na obdobie oprávnenosti 

výdavkov.  

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) odpovedal, že predpokladaný termín vyhlásenia výzvy je na 

prelome mesiaca 01 - 02/24 a oprávnenosť výdavkov by mohla byť nastavená od 01/24. 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 29 členov: ZA: 29 členov, Proti: 0 členov, Zdržal sa: 0 člen.  

Výsledok hlasovania:  Zámer NP „Ľudia a hrady – krok s sociálnej ekonomike“ bol schválený.  

 

3.2 zámer národného projektu „Integrácia štátnych príslušníkov tretích krajín vrátane 

migrantov“ 

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) v zmysle prezentácie predstavil zámer NP, ktorý prispieva k 

plneniu príslušných špecifických cieľov v rámci priority 4P5 Aktívne začlenenie a dostupné služby. 

Cieľom zámeru NP je zabezpečiť systémové, transparentné a efektívne poskytovanie finančných 

príspevkov subjektom, ktoré zabezpečujú implementáciu sociálno-ekonomických integračných aktivít 

v prospech osôb cieľovej skupiny. Projekt zabezpečí pokračovanie realizácie aktivít, ktoré boli 

podporené z prostriedkov EU-CARE cez OP ĽZ s dôrazom na posilnenie kvality poskytovaných aktivít 

dlhodobej integrácie osobám cieľovej skupiny a ich vplyv na začlenenie a kvalitu života v komunite.   

Diskusia 

Iva KLEINOVÁ (VAIA) kvalitnú starostlivosť o zahraničných pracovníkov a integračné služby považuje 

za veľmi dôležitú tému. Uviedla, že do roku 2030 bude na Slovensku chýbať približne 121 000 

pracovníkov v produktívnom veku. Upozornila na možné synergie zámeru NP na iné programy na SR, 

poukázala na potrebu koordinácie s fondom AMIF a Plánom obnovy a odolnosti (konkrétne 

komponent 10 investícia 1), zároveň doplnila, že od roku 2025 začnú fungovať one-stop shopy pre 
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osoby prichádzajúce  zo zahraničia. V súvislosti s aktivitou 1.1 navrhla zvážiť početnosť cudzineckej 

populácie v danej samospráve a  k podaktivite 1.3 odporučila nevytvárať nové fóra, ale využiť 

fungujúce štruktúry pod riadiacim výborom pre migráciu. Za dôležité považuje integrovať všetky 

skupiny vrátane skupiny nízkokvalifikovaných. 

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) upresnil, že Fond AMIF zastrešuje prvotné intervencie pre 

príslušníkov tretích krajín po príchode na SR a v rámci ESO 4.9 sú intervencie vyčlenené na opatrenia 

na dlhotrvajúce procesy začlenenia sa štátnych príslušníkov a migrantov do spoločnosti. Súčasťou 

prípravy výzvy je príloha Identifikácia synergických a komplementárnych účinkov, ktorej cieľom je 

odstránenie prípadného prekryvu. Zároveň vzniká platforma, ktorá bude posudzovať možné synergie 

aj voči POO. Čo sa týka samospráv, výberové kritériá je možné nastaviť tak, aby zohľadňovali veľkosť 

populácie a  v budúcnosti nie je vylúčené zameranie aj na nízkokvalifikovanú cieľovú skupinu. 

Ján RIDZOŇ (MIRRI SR) potvrdil, že RO koordinuje synergie aj s POO, taktiež majú na zreteli aj migračné 

fondy. 

Jana ŽIŠKOVÁ (zástupca OS) zámer NP považuje za prínosný, pretože je to jediná finančná podpora pre 

organizácie, ktoré od začiatku vypuknutia vojenského konfliktu na Ukrajine pomáhajú utečencom. 

Požiadala, aby bol MNO sektor zapojený do prípravy výzvy. K hlasovaciemu procesu  sa spýtala, či sa 

má MNO sektor zdržať hlasovania, nakoľko budú na NP participovať, ale nie sú priamym prijímateľom. 

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) potvrdil, že SO bude participatívne pristupovať k príprave výzvy. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) uviedol, že tu konflikt záujmov nevníma, nakoľko prijímateľom je 

úplne iný subjekt a transparentný proces výberu bude vnútri projektu. 

Viktor KRIŽO (zástupca OS) vyjadril sa k procesným záležitostiam a za zástupcov OS povedal, že nebudú 

tolerovať vstupovanie politických rozmerov do eurofondov. OS sa bude ozývať, ak by politická moc 

zasahovala do odbornosti, obsahov projektov, pretože toto je fórum, kde sa má rozhodovať na základe 

odbornosti, dostupných dát, argumentov a analýz. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) upresnil, že zmena zámeru NP (verzia na pripomienkovanie vs. verzia 

na schvaľovanie) nastala z dôvodu zmeny organizačnej štruktúry na MPSVR SR (zrušenie IA MPSVR SR 

a vznik programovej jednotky na MPSVR SR) a následné rozhodnutie vedenia MPSVR, že sa bude 

podieľať na pomoci. 

Marcela IVANČOVÁ (ZMOS) hovorila o možnosti riadenej integrácii a možnosti integrovať týchto ľudí 

v regiónoch, kde kapacity chýbajú. 

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) uviedol, že na úrovni ŽoNFP je možné dopracovať zámer, ktorý 

vytvára mantinely v rámci ktorých sa bude pohybovať samotná výzva. 

Iva KLEINOVÁ (VAIA) zapojenie miest, lokálnych samospráv považuje za správny krok, pretože 

integrácia najlepšie funguje na lokálnej úrovni. Majú záujem podporiť, aby si regióny vytvárali malé 

integračné stratégie na lokálnej úrovni.  

Viktor KRIŽO (zástupca OS) skonštatoval, že vyčlenená alokácia v EU-CARE bola na integračné aktivity  

rádovo vyššia ako v súčasne predkladanom zámere NP. Alokáciu považuje za nedostatočnú, pretože 

pokryje maximálne najnutnejšie náklady a nie systémovú pomoc. Zaujímal sa, či sa alokácia 

v špecifickom cieli upraví tak, aby sa nemuselo robiť iba nutné minimum. 

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) súhlasil, že alokácia 15 mil. EUR, ktorá je vyčlenená na tento 

špecifický cieľ je pri rozsahu problematiky nepostačujúca a môže byť predmetom rokovaní s EK pri 
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revízii P SK. Uviedol, že pri tomto projekte sa zavádza zjednodušené vykazovanie výdavkov a s tým 

spojená aj nižšia administratívna záťaž.   

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) dodal, že už je naplánované konkrétne rokovanie na tému integrácie 

a hľadanie spôsobov odkiaľ realokovať finančné zdroje.  

Iva KLEINOVÁ (VAIA) zaujímala sa o grant, ktorý žiadalo MŠVVŠ SR na vzdelávanie ukrajinských žiakov, 

dodala, že v rámci diskusie sa hovorilo o finančných zdrojoch na celoživotné vzdelávanie, ktoré by 

mohli byť použité na socio-kultúrnu integráciu cudzincov.   

Veronika PAĽKOVÁ (MŠVVŠ SR) uviedla, že MŠVVŠ SR pripravilo grant cez AMIF. Prebiehajú diskusie 

s odborom CŽV o prípadnej pomoci formou výzvy so zohľadnením prípadných prekryvov s inými 

mechanizmami. Taktiež pokračujú rokovania k intervenciám vzdelávania ukrajinských detí vo 

formálnom vzdelávaní, nakoľko súčasný projekt končí 12/2023. 

Lukáš PACHTA (DG EMPL) skonštatoval, že  zámer NP považuje za extrémne dôležitý, nakoľko sa na SR 

nachádza veľký počet štátnych príslušníkov tretích krajín, hlavne Ukrajincov. EK vníma potrebu 

navýšenia alokácie pre túto oblasť. Ocenil vysvetlenie SO, prečo došlo k zmene znenia zámeru NP a tiež 

oceňuje zapojenie ÚSV pre ROS. 

Ján RIDZOŇ (MIRRI SR) doplnil, že RO a SO rokujú o možnom navýšení alokácie, otázkou zostáva odkiaľ 

realokovať finančné zdroje. 

Priebeh hlasovania: Hlasovalo 26 prítomných členov: ZA: 25 členov, Proti: 0 členov, Zdržal sa: 1 člen.  

Výsledok hlasovania:  Zámer NP „Integrácia štátnych príslušníkov tretích krajín vrátane migrantov“ bol 
schválený.  

 

4. Informácia o harmonograme plánovaných výziev na rok 2024 

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) v zmysle harmonogramu plánovaných výziev na 1Q/2024 

odprezentoval pripravované NP a DOP projekty za rezort MŠVVŠ SR, MZ SR a MPSVR SR, ktoré budú 

predmetom schvaľovania na ďalších zasadnutiach komisie. 

Diskusia 

Zuzana POLÁČKOVÁ (zástupca OS) spýtala sa na pokračovanie výzvy Krok za krokom. Ďalej povedala, 

že k sociálnym inováciám bola zriadená poradná skupina, ale nie je si istá, či táto skupina bola 

informovaná o plánovanom vyhlásení výzvy, tak ako je to uvedené v harmonograme výziev.  

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) upresnil, že poradná skupina bola zatiaľ iba zriadená a niektoré 

plánovacie procesy predbiehajú participatívnu prípravu v rámci pracovných skupín, čiže harmonogram 

výziev je plán MPSVR SR, ktorý sa samozrejme môže meniť. 

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) k výzve Krok za krokom dodal, že sa momentálne nachádza na 

stanovisku na RO. 

Ján RIDZOŇ (MIRRI SR)  informoval, že 30.11.2023 bol na MV zverejnený harmonogram výziev na rok 

2025, 2024 a aktualizácia na rok 2023 v objeme 11,5 mld. EUR, čo predstavuje približne 91 % alokácie. 

Biela kniha k racionálnejšiemu využívaniu eurofondov dala dve odporúčania k harmonogramu – 

predvídateľnosť, čo najviac dopredu a záväznosť harmonogramu. 
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Jana ŽIŠKOVÁ (zástupca OS) zaujímala sa, či štátna pomoc pri výzve Krok za krokom pôjde cez SVHZ 

a či bude vyhlásená do konca roku 2023. Spýtala sa aj na pokračovanie výzvy Housing first a požiadala 

o informáciu, či bola podpísaná zmluva o NFP v rámci projektu Podpora opatrovateľskej služby.  

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) odpovedal, že štátna pomoc pôjde cez SVHZ. Pri výzve Housing 

first sa vyhlásenie predpokladá v priebehu 12/2023. Výzva Podpora opatrovateľskej služby sa nachádza 

na RO vo finálnom schválení, predpoklad jej vyhlásenia je do konca 2023. 

Zuzana POLAČKOVÁ (zástupca OS) ocenila ambiciózne tempo RO a SO. Požiadala o zhovievavosť  pri 

projektoch Krok za krokom a Housing first, nakoľko zapojené organizácie sa nachádzajú momentálne 

v neistote a reálne nevedia ďalej plánovať. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) poďakoval za pripomienku a povedal, že zapojené organizácie budú 

včas informovať. 

Jana ŽIŠKOVÁ (zástupca OS) zaujímala sa o začiatok oprávnenosti výdavkov pri výzvach Housing first, 

Krok za krokom a Podpora opatrovateľskej služby. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) odpovedal, že oprávnenosť výdavkov bude pravdepodobne od 

termínu predloženia žiadosti, aby boli oprávnené výdavky v rámci platnej schémy, kde musí byť 

poverenie. 

Ján RIDZOŇ (MIRRI SR) dodal, že po internej dohode RO a SO budú zapojené organizácie informovať 

o pokračovaní výziev Krok za krokom a Housing first.  

 

5. Informácia o činnosti Pracovnej skupiny pre oblasť pomoci pre deti a rodiny v núdzi 

Viktor KRIŽO (zástupca OS) informoval o pracovnom stretnutí, ktoré sa uskutočnilo 29.11.2023 za 

účasti zástupcov relevantných projektov a zástupcov z MV SR, MPSVR SR, MŠVVŠ SR a MZ SR. Na 

pracovnom stretnutí sa venovali témam ako nadrezortnosť, sieťovanie a monitorovanie. Na základe 

skúseností z praxe zdôraznil potrebu väčšej flexibility pri vypĺňaní kariet účastníkov. Skonštatoval, že 

v tejto téme nie je možné experimentovať s aktivitami, či budú alebo nebudú účinné, preto je dôležitá 

interná evaluácia a aby v rámci projektov boli interní analytici. Pri nastavovaní cieľov, ktoré budú 

efektívne, môžu pomôcť analýzy.   

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) skonštatoval, že zriadenie pracovnej skupiny má pozitívny dopad. 

Poďakoval za výstupy z pracovného stretnutia a doplnil, že sa nastavuje systém monitorovania na 

úrovni NP. Projekty, ktoré sú súčasťou pracovnej skupiny, budú mať externé hodnotenia a zároveň 

ocenil pripomienku týkajúcu sa interného systému hodnotenia. 

 

6. Rôzne a Záver 

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) informoval o zmene zámeru NP Finančné stimuly pre 

zamestnanosť (ESF+), ktorý bol schválený dňa 10.5.2023. Upresnená bola maximálna dĺžka 

vykonávania práce na skúšku a vykonali sa zmeny, ktoré vznikli chybou v písaní (zmeny sa týkali 

podaktivity č. 4 a aktivity č. 3). 

Jana MINAROVIČOVÁ (MK SR) informovala o rozhodnutí vedenia MK SR, ktoré národné kultúrne 

pamiatky sa budú obnovovať v rámci projektu Obnova národných kultúrnych pamiatok vo vlastníctve 
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štátu. Zároveň požiadala o informáciu najbližšie plánovaného zasadnutia Komisie pre cieľ 4., resp. či je 

možnosť hlasovať o schválení zámeru NP prostredníctvom hlasovania per rollam. 

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) z hľadiska stavu rozpracovanosti zámerov NP uviedol, že najbližšie 

zasadnutie komisie je plánované v 2/2024. 

Ján RIDZOŇ (MIRRI SR) odporučil fyzické stretnutie, pretože  RO má v pláne členov komisie pre cieľ 4 

informovať o návrhu riešenia na financovanie podpory MRK (potrebné nájsť 31 mil. EUR), návrh je 

potrebné  formálne schváliť na komisii PO4 a tiež na komisii pre MRK. Na prvom zasadnutí v roku 

poskytne RO informáciu o stave výziev, kontrahovania a čerpania Programu Slovensku. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) potvrdil, že zasadnutie komisie sa uskutoční v prvej polovici 2/2024, 

o presnom termíne budú členovia včas informovaní. 

Jana MINAROVIČOVÁ (MK SR) uviedla, že februárový termín považuje za hraničný vzhľadom na ďalšie 

procesy. Upozornila, že sekcia na MK SR má zabezpečené financovanie kapacít len na 1.polrok 2024 a 

len na aktivity IROP, aby nedošlo k ochromeniu MK SR implementovať tento projekt, vníma situáciu za 

urgentnú. 

Zuzana POLÁČKOVÁ (zástupca OS)  v nadväznosti na zrušenie IA MPSVR SR od 1.1.2024 sa spýtala na 

projekty, ktoré potrebujú vyššiu mieru flexibility, ako budú naďalej realizované, ako túto zmenu vníma 

RO a či sa rozhodnutie bude dotýkať ďalšieho schvaľovania, prípadne kto je nástupníckou organizáciou. 

Viliam MICHALOVIČ (MPSVR SR) upresnil, že rozhodnutím ministra bola IA MPSVR SR zrušená 

k 1.1.2024, nástupníctvo preberie špecializovaná sekcia MPSVR SR ako projektová jednotka, ktorá 

bude plynule zabezpečovať implementáciu už schválených projektov.  

Lukáš PACHTA (DG EMPL) poďakoval za aktívnu diskusiu a ocenil tempo komisie pri schvaľovaní 

zámerov NP. 

Michal KLUČIAROVSKÝ (MPSVR SR) zhrnul závery zo zasadnutia komisie, poďakoval členom za účasť 

a aktívnu diskusiu. 

 

Meno  Dátum Podpis 

Michal Klučiarovský Tajomník 
Komisie pri MV P SK 2021-2027 
pre Cieľ 4 politiky súdržnosti EÚ 

 
10.1.2024 

 
                    v. r. 

Jana Žišková Overovateľ zápisnice z 
Komisie pri MV P SK 2021-2027 
pre Cieľ 4 politiky súdržnosti EÚ 

 
10.1.2024 

 
v. r.  

Viliam Michalovič Predseda 
Komisie pri MV P SK 2021-2027 
pre Cieľ 4 politiky súdržnosti EÚ 

 
10.1.2024 

 
v. r. 

 


